
Zápis z jednání komise rady města 
Redakční rada Zpravodaje Města Litomyšle Lilie 

č. 05/11 
Den konání 21. října 2011 
Místo konání Na sklípku 
Čas  Od 13.00 Do 15.00  

     
Vladimír Šauer  přítomen 
Josef Janeček přítomen 
Aleš Bárta  přítomen 
David Jirsa přítomen 

Přítomnost členů komise 

Otokar Karlík přítomen 
Přítomnost pracovníka MěÚ Michaela Severová 

Jana Bisová 
přítomna 
přítomna 

Daniel Brýdl  
  

Přítomnost dalších osob  

  
 

 
Program jednání: 

1. Osobní setkání se zástupcem Generace 89 
2. Jednání o možnosti zástupu redaktorky Lilie 
3. Návrh HZS zasílat příspěvky 
4. Vznesen dotaz Otokara Karlíka, proč článek o jeho odchodu ze zastupitelstva 

byl v Co se nevešlo 
5.  

 
Průběh jednání: 

1. Již před časem Generace 89 vznesla písemnou námitku k tomu, že z textů 
zasílaných do Lilie je vypouštěn název Generace 89. Byl proto pozván na 
osobní jednání zástupce Generace 89 Daniel Brýdl. „Ač děláme dobročinné 
aktivity, nemůžeme v článcích uvádět Generaci 89, přestože nejsme politická 
strana ani hnutí,“ uvedl Brýdl. Reagoval Josef Janeček: „Vrátíme se k tomu, 
že budeme psát podle dobrého vědomí a svědomí. Uneseme to, že se někdo 
ozve. Máme zdravý selský rozum, který se nedá popsat ve statutu.“ K tomu 
se přidal Otokar Karlík: „Přikláním se k tomu otiskovat. Lidé to pochopí. 
Ovšem David Jirsa upozornil na to, že se tento postup může rychle obrátit 
proti RR i Lilii. Daniel Brýdl však podotkl, že nejsou politickou stranou ani 
hnutím. Sdružení nezávislých kandidátů zaniklo v den voleb.  

2. Jako možný zástup na postu redaktora byl navržen David Jirsa, který dostal 
čas na rozmyšlenou. V Lilii byl na praxi a má potřebné vzdělání.   

3. HZS nabídl redakci zasílání příspěvků s požární tématikou. Redakce však již 
takového přispěvatele má a tyto články jsou v pravidelných intervalech 
zveřejňovány.   

4. Otokar Karlík vznesl dotaz, proč článek o jeho odchodu ze zastupitelstva 
skončil v internetovém Co se nevešlo. Považoval za přínosné, aby se o důvodu 
odchodu dozvěděli občané z Lilie. Vytkl redakci, proč nemá jeho dopis, kterým 
rezignuje na funkci. Bylo mu sděleno, že informace o jeho odchodu ze 
zastupitelstva byla uveřejněna v rámci usnesení ZaM, a tak by se informace 
dublovaly. Dále mu bylo sděleno, že pokud chtěl občany informovat, měl 
možnost kontaktovat redakci. O dopisu se redakce dozvěděla až na jednání 
ZaM, nebyl jí k dispozici. Panu Karlíkovi bylo vysvětleno, že nikdo z radnice 
nemá povinnost redakci informovat.  

5. Termín dalšího jednání RR stanoven na: 15. 12. 2011 
6.  



7.  
 

Přijatá usnesení: 
RR/12/11 Nebudeme měnit pravidla ani statut a doporučujeme Generaci 89 propagovat 

konkrétní osoby.  
 Výsledek hlasování pro      4 proti     0 zdržel se   1 
     
     
     
     

     
     
     
     
     
     
     

 V Litomyšli dne 31.10.2011 

podpis předsedy komise 
 


